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Kære beboere

På den ordinære gene- 
ralforsamling d. 25. 
april blev Martin (141), 
Christian (77), Henrik 
(14) og Allan (83) valgt til 
bestyrelsen. Vi har nu 
konstitueret os med 
Henrik Egede Saaby 
som formand.

Legepladsudvalget er i fuld gang med planerne om en ny legeplads. Der er 
endnu ikke vedtaget noget konkret. Foreløbigt er der indkaldt til en 
ekstraordinær generalforsamling 17. juni med ét punkt på dagsordenen: 
Nedrivning af den nuværende legeplads, som er vurderet for farlig at benytte i 
dens nuværende tilstand. Vi opfordrer igen til at ingen benytter legepladsen.

Ved nr. 133 står en påkørt gadelampe. Der indhentes i øjeblikket tilbud på at få 
den repareret. Skiltningen ved boldbanen vil også blive bragt up-to-date.

Flere steder i området er der problemer med at gadelamperne skinner ind ad 
vinduerne. Der findes fra producentens side ingen officiel afskærmning, der 
kan påmonteres gadelamperne, og det ikke tilladt selv at sætte tape e.lign. op 
på lamperne. 

kontakt bestyrelsen: mail@sophienlund.net

Vi arbejder i øjeblikket med at teste en 
hjemmelavet prototype af afskærmning, der kan 
sættes ind i lamperne, så de kun skinner ud mod 
vejene. Dette er stadig på forsøgsstadiet, men 
arbejdet fortsætter til vi forhåbentlig finder en 
god løsning.

Bestyrelsen arbejder i øvrigt med at få solceller 
indarbejdet i vores byggekodeks.

***UDKAST***


